
 

 

 

ROMÂNIA 

JUDEŢUL ALBA  

MUNICIPIUL ALBA IULIA 

CONSILIUL LOCAL 

 

    PROCES VERBAL 

 

Încheiat azi 28 noiembrie  2014,  în cadrul  şedinţei ordinare a Consiliului Local 

al municipiului  Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1124/2014 a Primarului 

municipiului  Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Marcel Jeler: ”Conform regulamentului, supun la vot aprobarea procesului 

verbal  al  şedinţei anterioare. Cine este pentru?” 

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

Marcel Jeler: ”Vă rog să faceţi propuneri pentru preşedinte având în vedere că 

domnul Medrea Bogdan nu este prezent.” 

Popa Pavel: ”Propun ca preşedinte al şedinţei de azi să fie domnul consilier 

Sandu Cornel Stelian.” 

Marcel Jeler: ”Supun la vot această propunere. Cine este pentru?” 

”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 16 voturi pentru şi o abţinere 

Sandu Cornel Stelian.” 

Sandu Cornel Stelian: "Din totalul de 21 de consilieri aleşi, sunt prezenţi un 

număr de 17  de  consilieri. Lipsesc domnii consilieri Marius Adrian Costinaş, Domuţa 

Iulius Viorel, Medrea Bogdan. Domnul consilier Raul Sebastian Tudoraşcu intră în 

sala de şedinţă şi începe să voteze în timpul discutării proiectului nr. 4  al ordinii de zi. 

Aşadar şedinţa noastră este legal constituită.” 

Marcel Jeler: „Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările 

şedinţei noastre  participă: domnul Primar Mircea Hava, doamna Teofila Ţîr – director 

executiv, doamna Silvia Moldovan – director tehnic, d-na Mihaela Petcu - consilier 

Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară,  doamna 

Călin Hedviga - arhitect şef,  doamna Crina Dumitrescu – Director Direcţia Programe, 

domnul Bucur  Vasile – şef Birou resurse umane, relaţii internaţionale, doamna 

Luminiţa Fara - compartiment Informare, presă, comunicare, relaţii publice,  doamna 

Aurica Groza - şef  Serviciu public comunitar pentru cadastru şi agricultură, domnul 

Mihai Pripon - consilier  Serviciul administrarea patrimoniului local, doamna Delia 

Cristescu - director SPAS, doamna Ileana Krisbai - Şef Serviciu administrarea 

activităţilor domeniului public, precum şi presa." 

 Sandu Cornel Stelian: "Supun  aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea 

pentru această şedinţă.  Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. 

Cine este pentru?" 

 "Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu  17  voturi pentru." 

Medrea Bogdan: "Pe ordinea de zi avem 25  proiecte de hotărâri. Suplimentar au 

fost introduse patru proiecte de hotărâre după cum urmează: 



 

 

 

 26. Aprobarea  punerii  la  dispozitie  a  terenului  necesar  realizarii  

obiectivului  de  investitii “Extindere  retele  de  canalizare  in  municipiul  Alba  Iulia 

– etapa  II”, din  cadrul  proiectului  major “Extinderea  si  reabilitarea  infrastructurii  

de  apa  si  canalizare  in  judetul Alba–etapa II”. 

 27. Conferirea titlului de „Cetăţean de onoare al  municipiului Alba Iulia, post - 

mortem ”  domnului căpitan  Răzvan Aurel Moldovan. 

 28. Alocarea  unei sume de bani  Clubului Sportiv „Universitatea” Alba Iulia în 

vederea susţinerii activităţii competiţionale în anul 2014. 

 29. Deplasarea domnului Mircea Hava – Primarul municipiului Alba Iulia în 

oraşul Leoben în Austria în luna decembrie 2014. 

 

 Proiectul nr. 1 Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 

2014 al municipiului Alba Iulia este retras de pe ordinea de zi. 

 În cadrul proiectului nr. 19 sunt retrase următoarele articole: 

 Art.4 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE PAVILION 

MASINI DE COLECTIE PERSONALA – A 2-a CONSTRUCTIE PE PARCELA, 

ALBA IULIA-MICESTI, STR. BECLEAN, NR.15, solicitant TONTSCH EDUARD 

MICHAEL”, conform planului de situatie anexat. 

 Art.6 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „AMENAJARE PARCARE 

PRIVATA, ALBA IULIA, STR. HOREA, NR.4, solicitant SC FLOREA GRUP SRL”, 

conform planului de situatie anexat. 

 

 Supun la vot proiectul ordinii de zi cu  completările  şi modificările aduse. Cine 

este pentru?” 

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

Sandu Cornel Stelian: ”Şi acum vă prezint următorul  

 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

  

 I. Proiecte de hotărâri privind:  

 

 1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2014 al 

municipiului Alba Iulia - retras. 

 2. Acordarea de facilitati fiscale unor persoane fizice  

 3. Modificarea statului de funcţii al Serviciului public de asistenţă medicală aflat 

în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia  

 4. Premierea elevului Precupescu Andrei pentru participarea la Olimpiada 

Internaţională de Limba Germană din Germania - Frankfurt  

 5. Repartizarea unei locuinţe în municipiul Alba Iulia  

 6. Modificarea Hotărârii nr. 285/2012 a Consiliului local 

 7. Repartizarea unei locuinţe pentru tineri destinate închirierii, rămasă vacantă, 

realizată de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe 



 

 

 

 8. Aprobarea unor schimburi de locuinţe pentru tineri destinate închirierii din 

municipiul Alba Iulia  

 9. Repartizarea unor locuinţe sociale în municipiul Alba Iulia  

 10. Asigurarea sustenabilităţii proiectului ”Respiră aerul istoriei” pentru anul 

2015 

 11. Modificarea Hotărârii nr. 77/2014 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia  

 12. Înfiinţarea UIL a proiectului ”Centrul Naţional de Informare şi Promovare 

Turistică” municipiul Alba Iulia  

  13. Aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul : ”Extindere reţele canalizare în municipiul Alba 

Iulia – etapa a II -a ” 

 14. Modificarea preţurilor şi tarifelor stabilite în baza Contractului de delegare 

prin Concesionare a Serviciului de Iluminat Public din municipiul Alba Iulia  

 15. Aprobarea Planului local de acţiune pentru protecţia apelor împotriva 

poluării cu nitraţi din surse agricole în municipiul Alba Iulia  

 16. Aprobarea taxelor de revendicare şi adopţie la distanţă a câinilor fără stăpân 

din adăposturile publice de gestionare a câinilor fără stăpân din municipiul Alba Iulia  

 17. Implementarea proiectului de a realiza platforme subterane de 

precolectare/colectare a deşeurilor municipale în municipiul Alba Iulia şi aprobarea 

programului lucrărilor de investiţii prevăzut în contractul nr. 69525/2013 privind 

delegarea gestiunii prin concesiune a serviciului public de salubrizare, deszăpezire şi 

combatere polei în municipiul Alba Iulia  

 18. Atribuirea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia  

 19. Aprobarea unor documentaţii de urbanism :  

 Art.1: Nu avizează Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE, ALBA IULIA, ZONA PRIMPRETOR, solicitant VLAD RADU 

VASILE si VLAD RUSALINA ALINA”, conform planului de situatie anexat. 

 Art.2 Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE PUZ IUSURI aprobat 

cu HCL 446/12.2007, ART.15, PENTRU SCHIMBAREA ZONIFICARII 

FUNCTIONALE, ALBA IULIA, ZONA IUSURI, STR. VIILOR, solicitant POP 

IOAN RADU, POP RODICA ELENA, POP MIHAI, SC ARION TRANS SRL”, 

conform planului de situatie anexat. 

 Art.3 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE ANSAMBLU 

PAROHIAL ORTODOX – BISERICA, CENTRU CATHEHETIC SI IMPREJMUIRE, 

ALBA IULIA - MICESTI, STR. AZUR, NR.15, solicitant BISERICA ORTODOXA 

ALBA IULIA – PAROHIA ORIZONT”, conform planului de situatie anexat.  

 Art.4 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE PAVILION 

MASINI DE COLECTIE PERSONALA – A 2-a CONSTRUCTIE PE PARCELA, 

ALBA IULIA-MICESTI, STR. BECLEAN, NR.15, solicitant TONTSCH EDUARD 

MICHAEL”, conform planului de situatie anexat - retras. 

 Art.5 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE COPERTINA 

PENTRU MICROBUZ SCOLAR , ALBA IULIA, STR. CALARASI, NR.2, solicitant 

MUNICIPIUL ALBA IULIA PT.  LICEUL DE ARTE “ REGINA MARIA”, conform 



 

 

 

planului de situatie anexat. 

 Art.6 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „AMENAJARE PARCARE 

PRIVATA, ALBA IULIA, STR. HOREA, NR.4, solicitant SC FLOREA GRUP SRL”, 

conform planului de situatie anexat - retras. 

 Art.7 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „STATIE DE BETOANE CU 

CARACTER PROVIZORIU  SI STATIE DE SORTARE, ALBA IULIA, 

EXTRAVILAN, ZONA FUNDOAIE BARABANT, solicitant SC FLOREA GRUP 

SRL”, conform planului de situatie anexat. 

 Art.8 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE SPATIU 

COMERCIAL PRODUSE INDUSTRIALE (CUPLAT CU HALA EXISTENTA), 

ALBA IULIA, CALEA MOTILOR, NR. 212-214, solicitant STAN ALIN PETRU ”, 

conform planului de situatie anexat.  

 Art.9 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „EXTINDERE ZONA FUNCTIONALA 

– ZONA CENTRALA ( UNITATEA TERITORIALA DE REFERINTA: CA1 ) 

PENTRU AMENAJARE CENTRU DE CONSILIERE, INFORMARE SI FORMARE 

PROFESIONALA ALBA, ALBA IULIA, STR. TRAIAN, NR.8, solicitant ROSIU 

MALINA ILEANA”, conform planului de situatie anexat. 

 20. Trecerea din domeniul public în domeniul privat al municipiului Alba Iulia a 

unui imobil(teren), situat administrativ în municipiul Alba Iulia, str.Arnsberg 

 21.  Propunerea de atribuire în proprietate a terenului aferent apartamentelor  

 22.  Propunerea de atribuire în proprietate a terenului aferent caselor particulare 

 23. Alipirea unor imobile situate în Alba Iulia, str. Alexandru cel Bun, nr. 13 

 24. Introducerea în circuitul civil a unei parcele de teren şi înscrierea dreptului 

de proprietate a municipiului Alba Iulia  

 25. Alegerea preşedintelui de şedinţă care va conduce lucrările Consiliului local 

al municipiului Alba Iulia în perioada decembrie 2014 – februarie 2015 

 26. Aprobarea  punerii  la  dispozitie  a  terenului  necesar  realizarii  

obiectivului  de  investitii “Extindere  retele  de  canalizare  in  municipiul  Alba  Iulia 

– etapa  II”, din  cadrul  proiectului  major “Extinderea  si  reabilitarea  infrastructurii  

de  apa  si  canalizare  in  judetul Alba–etapa II”. 

 27. Conferirea titlului de „Cetăţean de onoare al  municipiului Alba Iulia, post - 

mortem ”  domnului căpitan  Răzvan Aurel Moldovan. 

 28. Alocarea  unei sume de bani  Clubului Sportiv „Universitatea” Alba Iulia în 

vederea susţinerii activităţii competiţionale în anul 2014. 

  29. Deplasarea domnului Mircea Hava – Primarul municipiului Alba Iulia în 

oraşul Leoben în Austria în luna decembrie 2014. 

 

 

 1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2014 al 

municipiului Alba Iulia.  

 Sandu Cornel Stelian: ”Proiectul este retras de pe ordinea de zi.” 

 
  2. Acordarea de facilitati fiscale unor persoane fizice. 

  Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar  care prezintă proiectul de hotărâre precum 



 

 

 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

      Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Anuţa Şinar: ”Este vorba de un imobil situat pe strada Mureşului, care este 

transformat într-o casă de tip familial. Este Asociaţia Riţa Iţa. Are un număr de 25 de 

copii luaţi pentru creştere şi educare, copiii fiind din categoria celor abandonaţi. 

Punctul 250 din Codul Fiscal prevede că, pentru construcţiile folosite pentru activităţi  

social umanitare de către asociaţii şi fundaţii, acestea sunt scutite de impozitul pe 

clădiri cu acordul Consiliului local, drept pentru care vă propun să aprobaţi scutirea de 

la plata impozitului pentru acest imobil  pentru anul 2015.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 332/2014 

 

   3. Modificarea statului de funcţii al Serviciului public de asistenţă medicală aflat 

în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia.  

Se dă cuvântul  domnului Bucur Dorică  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

   Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

   Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

    Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Bucur Dorică: „Se modifică o funcţie contractuală din cadrul Serviciului Public de 

Asistenţă Medicală din soră medicală  în asistent medical.” 

  Medrea Bogdan: ”Discuţii dacă  sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot aprobarea 

acestui proiect. Cine este pentru aprobare?”  

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17  voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 333/2014 
 

  Intră în sala de şedinţe şi începe să voteze domnul consilier Raul Sebastian 

Tudoraşcu. 



 

 

 

  4. Premierea elevului Precupescu Andrei pentru participarea la Olimpiada 

Internaţională de Limba Germană din Germania - Frankfurt  

 Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

         Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, 

protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

    Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Sandu Cornel Stelian: ”Aici aş avea următoarea adăugare de făcut. V-am lăsat la 

fiecare pe masă  câte două diplome. De ce? Deci, copilul am înţeles că a luat menţiune la 

Olimpiada Internaţională de Germană. Mai există doi copii din municipiul Alba-Iulia care 

au ocupat tot locul trei  la Olimpiada Internaţională de Astronomie care s-a ţinut în 

Cârdistan. E o diplomă aici. Şi în rusă şi în englză. Roşca Mălina, elevă în clasa a zecea. 

Şi mai este o elevă, Zaharescu Ana, care a ocupat locui I la olimpiada elenismului.  Ceva 

cu greaca veche a fost. S-a desfăşurat această olimpiadă la Bucureşti. Vă propun 

adăugarea la proiectul nr. 4 a încă două articole care să prevadă şi premierea celor două 

eleve pentru că, condiţiile sunt aceleaşi. Pentru că, au aceeaşi performanţă. Şi nu ar fi 

normal să premiem acum pe unu şi peste două săptămâni pe altul. Deci, dacă tot s-a făcut, 

să-i premiem pe toţi.” 

  Vasile Crişan: ”Mă bucură faptul că avem copii care obţin performanţe. Sunt întru 

totul de acord să îi premiem. Aşa cum am spus şi în şedinţa de comisie, este proiectul 

pentru acel băiat. Sunt de acord cu el. Dar părerea mea este că ceilalţi doi copii să fie 

premiaţi printr-un alt proiect. Nu se întâmplă nimic până săptămâna viitoare că şi aşa 

avem şedinţă extraordinară. Se iniţiază un proiect şi vor fi premiaţi atunci.” 

  Pleşa Gabriel: ”Dar care este problema?” 

  Vasile Crişan: ”De ce să ne grăbim aşa, să punem mai multe proiecte? Să mai 

adăugăm, să mai adăugăm!” 

  Albani Rocchetti Simone: ”Să grăbim lucrurile. Şi nu este nimic diferit.” 

  Vasile Crişan: ”Nu  ştiu dacă problema este pentru câteva zile mai repede sau mai 

târziu banii! Este părerea mea personală.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Vă pot explica. Eu, când am văzut proiectul am ştiut  că 

mai există copii.” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: ”Dar nu au existat solicitări.”  

  Sandu Cornel Stelian: ”Dar nu au existat solicitări să le facă în acelaşi timp. Deci, 

la primărie s-a solicitat pentru un copil. la momentul în care am văzut eu proiectul am 

anunţat că mai sunt copii, am adus diplomele să vă arăt că sunt aceleaşi condiţii. Deci, voi 

supune la vot cu amendamentul de a premia şi cei doi copii. Supun la vot proiectul de 

hotărâre cu amendamentul propus. Cine este pentru?” 



 

 

 

  ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul propus a fost votat cu 18 voturi 

pentru.” 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 334/2014 

  

 

 Vasile Crişan: ”Este cumva cerere depusă la Primărie pentru cei doi copii, aşa 

cum a fost depusă pentru primul?” 

 Paul Voicu: ”O să depună domnul consilier cererea.” 

 Marcel Jeler: ”Nu. Dar procedural, domnule consilier,  nu e anormal ca să se 

propună aşa ceva.” 

 Vasile Crişan: ”Nu sunt de acord cu modul de lucru. Dar sunt de acord cu 

premierea.” 

  

 5. Repartizarea unei locuinţe în municipiul Alba Iulia   

        Se dă cuvântul  doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

      Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

    Luminiţa Fara: ”S-a eliberat un apartament  care a fost tot pentru un medic şi să îl 

dăm unui alt medic.” 

   Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii ? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect."   

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat 18 voturi pentru.” 

      

S-a adoptat Hotărârea nr. 335/2014 

 

 6. Modificarea Hotărârii nr. 285/2012 a Consiliului local 

 Se dă cuvântul  doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

   Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

   Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Luminiţa Fara: ”Aici avem o modificare iar în ultimul moment  a venit o solicitare 



 

 

 

de la Colegiul Apulum cu încă trei reprezentanţi. Unul din reprezentanţii Consiliului local 

a fost domnul Sandu Cornel Stelian care nu mai doreşte şi atunci trebuie numiţi trei.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Eu sunt numit în altă parte şi nu pot să mai merg.” 

  Rareş Buglea: ”Pe cine avem acum?” 

  Luminiţa Fara: ”Pe domnul Sandu Cornel Stelian.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Eu sunt în altă parte acum. Nu pot merge în toate locurile. 

În principiu, dacă nu sunt din şcoală nici nu pot să particip pentru că unii fac consiliul de 

administraţie în timpul orelor.” 

  Rareş Buglea: ”Păi toţi suntem în 2-3 consilii!” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Dacă pun de la ora 10,00 consiliul de administraţie, nu pot 

să lipsesc de la şcoală.” 

  Pleşa Gabriel: ”Aş propune să pună şi alţi oameni de acolo din grădiniţe sau din 

şcoli.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Asta am spus şi eu. Să alegem oameni de acolo. Dacă aveţi 

propuneri?” 

  Pleşa Gabriel: ”Îl propun pe domnul Pocol Dorin.” 

  Rareş Buglea: ”Îl propun pe domnul Vasile Crişan.” 

  Ioan Bogăţan: ”O propun şi pe doamna Simona Sandu. Este profesoară acolo.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Supun la vot propunerea ca domnul Pocol Dorin sa facă 

parte din consiliul de administraţie.” 

  ”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru şi o abţinere 

Pocol Dorin.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Supun la vot propunerea ca domnul Vasile Crişan să facă 

parte din consiliul de administraţie. Cine este pentru?” 

  ”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru şi o abţinere 

Vasile Crişan.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Supun la vot propunerea ca doamna Simona Sandu să facă 

parte din consiliul de administraţie.” 

  ”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru.” 

  Luminiţa Fara: ”Vă rog să faceţi propuneri pentru Grădiniţa Dumbrava Minunată.” 

  Marius Presecan: ”O propun pe doamna Oneţiu Cornelia Maria.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Supun la vot această propunere. Cine este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru şi o abţinere 

Oneţiu Cornelia Maria.” 
 

  Sandu Cornel Stelian: „Pentru Grădiniţa nr. 16 vă rog sa faceţi propuneri.” 

  Rareş Buglea: „Îl propun pe domnul Jidveian Ovidiu Viorel.” 

  Sandu Cornel Stelian: „Supun la vot această propunere. Cine este pentru?” 

  „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru şi o abţinere 

Jidveian Ovidiu Viorel.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Supun la vot proiectul de hotărâre împreună cu  

propunerile. Cine este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 



 

 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 336/2014 

 

  7. Repartizarea unei locuinţe pentru tineri destinate închirierii, rămasă vacantă, 

realizată de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe 

  Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

     Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

 Luminiţa Fara: „Este vorba de o garsonieră care a devenit vacantă prin 

renunţarea titularului, pe strada Vânătorilor. Conform listei de priorităţi aprobate, a 

fost repartizată domnului Crişan Virgil Claudiu.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru 

aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 337/2014. 

 

  8. Aprobarea unor schimburi de locuinţe pentru tineri destinate închirierii din 

municipiul Alba Iulia  

        Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

     Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  

        Luminiţa Fara: „Este vorba de patru solicitări între patru tineri care au solicitat 

schimburi de locuinţe între ei.” 

 Sandu Cornel Stelian: ” Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot proiectul de 

hotărâre. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

   

 S-a adoptat Hotărârea nr. 338/2014. 

 

 9.  Repartizarea unor locuinţe sociale în municipiul Alba Iulia  

       Se dă cuvântul  doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

   Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

       Delia Cristescu: „Mai există două garsoniere pe care acum le repartizăm. Este 



 

 

 

prezentată situaţia celor două. În ordinea listei de priorităţi urma un calup de şase 

solicitanţi cu acelaşi punctaj. Şi ca urmare a efectuării anchetelor sociale şi a 

prezentării şi a discuţiei din comisiei, vă prezentăm aceste propuneri. Vă mulţumesc.” 

   Sandu Cornel Stelian: ” Întrebări? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 339/2014 

 

 Sandu Cornel Stelian: „Din câte am înţeles, aici mai aveţi şi o informare cu 

nr. 90896/25. 11. 2014 de făcut.” 

 Delia Cristescu: „Mulţumesc. Este vorba de o solicitantă, doamna Farcaş 

Mariana, care a solicitat o locuinţă socială. Şi la acea dată nu a putut să primească 

întrucât soţul ei avea un contract de închiriere  într-o altă localitate. Ulterior ne-a 

acţionat în instanţă şi a pierdut procesul. Acum, între timp a primit o locuinţă 

moştenire de la mama dânsei pe care a şi vândut-o. Nu se mai încadrează nici atât. Şi 

pentru că s-a adresat Consiliului local fac această informare. V-am prezentat această 

informare. Acum nu mai are nici aşa dreptul.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Mulţumim, doamna Cristescu. Trecem la următorul 

proiect.” 

 

 

  10. Asigurarea sustenabilităţii proiectului ”Respiră aerul istoriei” pentru anul 

2015 

         Se dă cuvântul  doamnei Teofila Ţîr  care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Teofila Ţîr: „Având în vedere faptul că domnul Nicolaie Moldovan lipseşte, vă 

prezin eu proiectul. Este vorba de sustenabilitatea proiectului Respiră aerul istoriei, 

proiect care actualmente este în al treilea an de sustenabilitate. Deci, anul viitor va fi al 

patrulea an.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Discuţii? Supun la vot. Cine este pentru?” 

 „Fiind supusă la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

  

   

 S-a adoptat Hotărârea nr. 340/2014. 

 

 11. Modificarea Hotărârii nr. 77/2014 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia  

 Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 



 

 

 

raportul de specialitate. 

   Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Teofila Ţîr: „La acest proiect se propune modificarea HCL nr. 77/2014 când s-a 

aplicat 2%. Deci, era vorba de cheltuieli eligibile ale proiectului 2% la suma totală a 

proiectului. Ei, proiectul reducându-se, acum ştim excact suma. Deci, o rectificare practic 

asupra sumei.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru?” 

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 341/2014 

 

  Intră în sala de şedinţă domnul Ion Dumitrel, preşedinte al Consiliului Judeţean 

Alba. 

 

  Sandu Cornel Stelian: „Înainte de a trece la proiectul nr. 12 al ordinii de zi salut 

prezenţa domnului preşedinte al Consiliului Judeţean în rândul nostru. Vrea să vadă cum 

se desfăşoară şedinţa de consiliu.” 

 

 12. Înfiinţarea UIL a proiectului ”Centrul Naţional de Informare şi Promovare 

Turistică” municipiul Alba Iulia  

 Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 

   Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crişan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Vasile Crişan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Teofila Ţîr: „Este vorba de acelaşi proiect Centrul Naţional de Informare şi 

Promovare Turistică şi se propune aprobarea unităţii de implementare..”  

  Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii dacă aveţi la acest proiect? Nu sunt, atunci supun la 

vot. Cine este pentru aprobarea acestui proiect?” 

  ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18  voturi pentru.” 

  



 

 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 342/2014. 

 

  13. Aprobarea documentaţiei tehnice faza studiu de fezabilitate şi a indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul : ”Extindere reţele canalizare în municipiul Alba 

Iulia – etapa a II -a ” 

 Se dă cuvântul domnului Gabi Armean care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

     Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Gabi Armean: „Este vorba de extinderea reţelei de canalizare pe patru străzi de la 

Miceşti şi zece străzi de la Oarda de Sus.” 

 Medrea Bogdan: ”Discuţii? Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul de hotărâre a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 343/2014. 

 

  14. Modificarea preţurilor şi tarifelor stabilite în baza Contractului de delegare 

prin Concesionare a Serviciului de Iluminat Public din municipiul Alba Iulia  

 Se dă cuvântul domnului Gabi Armean care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

     Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Gabi Armean: „Prin reducerea CAS-ului cu cinci puncte procentuale se reduce 

aportul societăţilor comerciale la CAS dar nu se reduc preţurile unitare, unitar pentru 

fiecare produs în parte. În funcţie de ponderea muncii respectiv a părţii de manoperă, în 

funcţie de importanţa manoperei în execuţia lucrărilor se reduce.” 

   Sandu Cornel Stelian: „Eu aici întreb. A fost o negociere cu firma? Firma nu era 

obligată. Ea a licitat la o anumită valoare.” 

   Pleşa Gabriel: „E lege.” 

   Sandu Cornel Stelian: „Ce e lege? E lege că scade CAS-ul, nu că îi scădem noi 

contractele!” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Dacă sunt discuţii? Nu sunt, supun la vot. Cine este 

pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.„ 



 

 

 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 344/2014. 

 

 15. Aprobarea Planului local de acţiune pentru protecţia apelor împotriva 

poluării cu nitraţi din surse agricole în municipiul Alba Iulia  

 Se dă cuvântul domnului Mircea Rusu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

      Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Mircea Rusu: „Este un plan aprobat la nivel naţional şi fiecare Primărie, Consiliu 

local trebuie să îl deţină la nivelul localităţii, în funcţie de ceea ce există la fiecare unitate 

administrativ teritorială. Noi avem o serie de potenţiali poluatori care provin din 

agricultură. Aici se referă la cei care deţin animale. Împreună cu colegii de la Registrul 

Agricol am primit nişte date referitoare la gradul de poluare. Este şi un program aprobat la 

nivel naţional şi s-au stabilit cantităţile de nitriţi pe fiecare categorie în parte, fie că e 

vorba de creşterea animalelor, fie că e vorba de culturi. Avem mai multe prevederi aici. 

Cei care depăşesc o anumită cantitate de nitriţi propusă de sectorul în care îşi desfăşoară 

activitatea trebuie să îndeplinească nişte condiţii. De exemplu, construirea unor platforme 

pentru depozitarea dejecţiilor animale.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Mulţumim. Întrebări dacă sunt la acest proiect? Nu sunt, 

aşadar supun la vot proiectul.” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 345/2014. 

 

  16. Aprobarea taxelor de revendicare şi adopţie la distanţă a câinilor fără stăpân 

din adăposturile publice de gestionare a câinilor fără stăpân din municipiul Alba Iulia  

  Se dă cuvântul doamnei Ileana Krisbai care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

     Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Ileana Krisbai: „Am prezentat în raportul de specialitate preţurile pe care noi le 

practicăm. Comisia a dat aviz favorabil.” 

  Albani Rocchetti Simone: „Problema este că, la preţurile acestea o să fie greu de 



 

 

 

găsit cineva care să îi adopte.” 

  Ileana Krisbai: „Noi ne-am interesat în diferite municipii. Suntem undeva la mijloc, 

nici foarte sus, nici foarte jos cu preţul. Mai puţin nu putem.” 

  Rareş Buglea: „Noi trebuie să încurajăm adopţia.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii dacă sunt? Nu sunt, supun la vot. Cine este 

pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 346/2014. 

 

  17. Implementarea proiectului de a realiza platforme subterane de 

precolectare/colectare a deşeurilor municipale în municipiul Alba Iulia şi aprobarea 

programului lucrărilor de investiţii prevăzut în contractul nr. 69525/2013 privind 

delegarea gestiunii prin concesiune a serviciului public de salubrizare, deszăpezire şi 

combatere polei în municipiul Alba Iulia  

 Se dă cuvântul doamnei Ileana Krisbai care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

  Ileana Krisbai: „Proiectul a fost discutat în comisie. A primit aviz favorabil dar la 

sugestia domnului consilier Marius Adrian Costinaş am schimbat la numărul 2 de la 

hotărâre. Numărul 2 a devenit numărul 3. Numărul 3 a devenit numărul 2 iar expresia de 

la numărul 3 actual „aprobă  realizarea investiţiilor propuse pentru anul 2015  în loc de 

aprobă de planul de realizare a investiţiilor. Aceasta ni s-a sugerat de domnul consilier. Şi 

am modificat acest proiect.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru 

aprobarea acestui proiect cu amendamentul propus?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul propus a fost votat cu 18 voturi 

pentru.” 

 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 347/2014. 

 

 18. Atribuirea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

   Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

         Călin Hedviga: „Am atribuit o denumire de stradă şi am anulat alta deoarece a 

fost o stradă anulată. Denumirea este George Sand.” 

         Sandu Cornel Stelian: „Supun la vot. Cine este pentru.” 

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 348/2014. 



 

 

 

 

          Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Raul Sebastian Tudoraşcu. 

 

 19. Aprobarea unor documentaţii de urbanism : 

  

  Art.1: Nu avizează Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE, ALBA IULIA, ZONA PRIMPRETOR, solicitant VLAD RADU 

VASILE si VLAD RUSALINA ALINA”, conform planului de situatie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

      Călin Hedviga: ”La articolul 1 este nu avizează pentru că, dezvoltarea străzii se 

realizează  doar pe proprietatea vecinilor care nu participă la această documentaţie. Şi 

atunci, comisiile nu avizează. Aviz nefavorabil. Ambele comisii.”   

      Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii dacă  sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru neavizare.” 

         ”Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 17  voturi pentru neavizare.” 

 

 Revine în sala de şedinţă domnul consilier Raul Sebastian Tudoraşcu. 

 

 Art.2 Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE PUZ IUSURI 

aprobat cu HCL 446/12.2007, ART.15, PENTRU SCHIMBAREA ZONIFICARII 

FUNCTIONALE, ALBA IULIA, ZONA IUSURI, STR. VIILOR, solicitant POP 

IOAN RADU, POP RODICA ELENA, POP MIHAI, SC ARION TRANS SRL”, 

varianta 2, conform planului de situatie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil varianta 2 şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”La articolul 2 se avizează schimbarea zonei funcţionale în Zona 

Iuşuri. Planul urbansitic actualmente are două locuinţe familiale  şi o zonă de bloc. La 

solicitarea beneficiarilor se adoptă, modificarea acestei zone să se realizeze doar 

locuinţe familiale. Şi în această zonă se solicită zonă de locuinţe colective. Deci, se 

face un fel de unitate şi dispersie în amalgamul acesta de funcţiuni amestecate. 

Varianta avizată de comisie este varianta 2.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot varianta 2. 

Cine este pentru avizare?” 

 ”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 Art.3 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE ANSAMBLU 

PAROHIAL ORTODOX – BISERICA, CENTRU CATHEHETIC SI 



 

 

 

IMPREJMUIRE, ALBA IULIA - MICESTI, STR. AZUR, NR.15, solicitant 

BISERICA ORTODOXA ALBA IULIA – PAROHIA ORIZONT”, conform 

planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”La articolul 3 am solicitat PUD pentru un teren situat în 

Orizont unde se amplasează Biserica Parohieie Ortodoxe şi un centru catehetic. 

Condiţiile înscrise au fost introduse. Adică, biserica s-a retras în interiorul incintei 

pentru a fi amenajată.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru 

aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

  

 Art.4 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE PAVILION 

MASINI DE COLECTIE PERSONALA – A 2-a CONSTRUCTIE PE PARCELA, 

ALBA IULIA-MICESTI, STR. BECLEAN, NR.15, solicitant TONTSCH 

EDUARD MICHAEL”, conform planului de situatie anexat. 

 Călin Hedviga: „Articolul 4 este retras de pe ordinea de zi.” 
 

  Art.5 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE COPERTINA 

PENTRU MICROBUZ SCOLAR , ALBA IULIA, STR. CALARASI, NR.2, 

solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA PT.  LICEUL DE ARTE “ REGINA 

MARIA”, conform planului de situatie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Liceul de Arte solicită aprobarea amplasării unei copertine 

pentru autobuzul şcolii. Şi aici vă arăt 3D. Este vorba de o copertină metalică pentru 

adăpostirea autobuzului şcolii.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru. 



 

 

 

 Art.6 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „AMENAJARE PARCARE 

PRIVATA, ALBA IULIA, STR. HOREA, NR.4, solicitant SC FLOREA GRUP 

SRL”, conform planului de situatie anexat. 

 Călin Hedviga: ”La intersecţia între Horia şi Calea Moţilor unde este şi staţia de 

carburanţi, SC Florea Grup deţine un teren pe care doreşte să amplaseze o parcare. 

Propun Consiliului local retragerea de pe ordinea de zi deoarece nu a fost îndeplinită  

etapa de consultare a populaţiei.” 

 Paul Voicu: „Ce nu aveţi? Avizul de la vecini? Beneficiarul?” 

 Domnul de la Florea: „Nu i-am găsit acasă. Şi erau doi oameni în vîrstă.” 

 Paul Voicu: „Îl amânăm pe luna viitoare şi aduceţi avizul.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Acolo tot parcare e şi acum.” 

 Domnul de la Florea: „Eu aş avea o propunere. În densitatea pe care o vreţi 

dumneavoastră acolo ne-aţi cam obligat să punem zonă verde în faţă. Noi am dori să 

intrăm din şoseaua principală nu din benzinărie pentru că şi în momentul de faţă noi 

avem accesul din şoseaua principală, acolo fiind o casă pe care am demolat-o.” 

 Călin Hedviga: „Au fost prezentate două variante. Una cu accesul din staţia de 

benzinărie şi una cu acces direct din Horia.” 

 Rareş Buglea: „Şi între benzinărie şi intrarea direct din Horia nu puteţi crea un 

mic scuar?” 

 Domnul de la Florea: „Nu. Pentru că acolo e zona de spălătorie şi noi vrem 

parcarea respectivă să o facem doar pentru parcul de taxiuri al Florea Grup.” 

 Paul Voicu: „Vă propun să discutăm în şedinţa viitoare aceste aspecte tehnice. 

Luaţi avizul de la vecini. Nu cred că ar fi o problemă să facem un acces acolo.” 

 Mircea Hava: „Ţinând cont de faptul că, pe trotuarul acela se circulă foarte 

puternic! Unul lângă altul!” 

  

 

 Art.7 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „STATIE DE BETOANE CU 

CARACTER PROVIZORIU  SI STATIE DE SORTARE, ALBA IULIA, 

EXTRAVILAN, ZONA FUNDOAIE BARABANT, solicitant SC FLOREA GRUP 

SRL”, conform planului de situatie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Aprobă PUD staţie de betoane cu caracter provizoriu şi staţie 

de sortare. Este vorba despre un teren pe care îl are Florea Grup lângă Mureş, cu acces 

din şoseaua de centură şi unde îşi desfăşoară activitatea.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru 

aprobare?” 



 

 

 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 Art.8 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE SPATIU 

COMERCIAL PRODUSE INDUSTRIALE (CUPLAT CU HALA EXISTENTA), 

ALBA IULIA, CALEA MOTILOR, NR. 212-214, solicitant STAN ALIN PETRU 

”, conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”La articolul 8 este vorba despre construire spaţiu comercial 

produse industriale pe Calea Moţilor unde există la Stan Alin Petru deja un depozit şi o 

hală de descărcare. Se doreşte extinderea cu acel depozit. Şi vă propun o imagine 3D.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 Art.9 Aprobă Planul Urbanistic Zonal „EXTINDERE ZONA 

FUNCTIONALA – ZONA CENTRALA ( UNITATEA TERITORIALA DE 

REFERINTA: CA1 ) PENTRU AMENAJARE CENTRU DE CONSILIERE, 

INFORMARE SI FORMARE PROFESIONALA ALBA, ALBA IULIA, STR. 

TRAIAN, NR.8, solicitant ROSIU MALINA ILEANA”, conform planului de 

situatie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Ca urmare a PUG-ului se propune extinderea zonei centrale 

pentru a se putea realiza un centru de consiliere, informare şi formare profesională pe 

un teren aflat în vecinătatea zonei centrale. Să vă spun mai cu precizie unde este. Unde 

este parcarea în faţa Curţii de Apel, în zona aceea de imobile.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 
 

 Art.10  Se stabileste, pentru documentatiile de urbanism PUD de la art.3, 



 

 

 

art.4, art.5 si art.6 perioada de valabilitate de 3 ani. 
 Sandu Cornel Stelian: ”Supun la vot art. 10. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 
 

 Art.11 Se stabileste, pentru documentatia de urbanism PUZ de la art.7 

perioada de valabilitate pana la aprobarea unei alte documentatii de urbanism pe 

terenul reglementat. 

 Sandu Cornel Stelian: ”Supun la vot art. 11. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 Sandu Cornel Stelian: ”Supun la vot proiectul de hotărâre nr. 19  împreună cu 

articolele. Cine este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul împreună cu articolele a fost votat cu 18 voturi 

pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 349/2014 

 

  Călin Hedviga: „Îmi permiteţi să fac o informare în legătură cu autostrada?” 

  Sandu Cornel Stelian: „Da.” 

  Călin Hedviga: „Având în vedere că lucrările trebuie să înceapă în februarie, 

dacă bine am reţinut şi durează 22 de luni, până în acel moment  Pizzaroti  care este 

executantul autostrăzii va întocmi proiectul tehnic. Şi s-a pus în discuţie împreună cu 

şeful de proiect al PUG-ului, specialiştii şi domnul Primar racordarea oraşului la 

autostrăzi pe cele două noduri: nord şi sud. Şi eu vreau să vă arăt soluţiile pe care     

le-am adoptat. La nodul sud care este în zona Partoş s-a ajuns la concluzia că, pentru o 

bună racordare a oraşului cu viitoarea reţea, în faţa pasajului peste calea ferată să 

formăm şi să realizăm un sens giratoriu care apoi să lege breteaua cu autostrada. 

Propunerea iniţială era direct în şoseaua de centură pe linia aceasta punctată, ceea ce 

crea o disfuncţiune  că dacă coborai din autostradă şi vroiai să intri în oraş, tot timpul 

această arteră de urcare ar fi fost aglomerată şi sufocată de circulaţia auto. Deci, acesta 

a fost amendamentul care l-am propus pentru nodul sud. Iar pentru nodul nord, aici 

avem DN 1, aici staţia de sortare Florea şi aici avem sensul giratoriu actualmente 

existent. Şi dorim ca acest nod de descărcare de autostradă să se facă direct pe DN 1. 

Aceste două amendamente au fost transmise deja firmei de proiectare şi execuţie. 

Sigur că, scopul acestui nod este de a putea face pe viitor şi legătura când facem 

breteaua aceea propusă de PUG între  DN 1 şi DN 74.” 

  Pleşa Gabriel: „Autostrada trece peste DN 1?” 

  Călin Hedviga: „Da.” 

 

  Sandu Cornel Stelian: „Revenim la proiectul nr. 20.” 

 

 20. Trecerea din domeniul public în domeniul privat al municipiului Alba Iulia a 

unui imobil(teren), situat administrativ în municipiul Alba Iulia, str.Arnsberg 

 Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 



 

 

 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Aurica Groza: „Este vorba de o solicitare făcută de Marcu Dumitru prin avocat 

Adnana Călugăr, întrucât există o încheiere de şedinţă la judecătorie prin care s-a 

solicitat această trecere. De altfel, este în domeniul privat pentru că este construit. Este 

un spaţiu comercial aferent unui bloc. Garaj. Spaţiu comercial de fapt.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii dacă sunt la acest proiect? Nu sunt, aşadar supun la 

vot cine este pentru aprobarea acestui proiect?” 

    ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 350/2014 

 

 21.  Propunerea de atribuire în proprietate a terenului aferent apartamentelor  

  Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Aurica Groza: „O atribuire pe art. 36 din Legea nr. 18.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii la acest proiect? Nu sunt, aşadar supun la vot 

cine este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 351/2014 
 

  

      22.  Propunerea de atribuire în proprietate a terenului aferent caselor particulare  

  Se dă cuvântul doameni Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Aurica Groza: „Aici este vorba de retragerea, modificarea anexei în sensul că va 

fi scos din anexă Popa Aurel Marius deoarece a avut probleme cu certificatul de 

moştenitor.” 

   Sandu Cornel Stelian: ”Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot aprobarea 

acestui proiect. Cine este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 



 

 

 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 352/2014 

 

 23. Alipirea unor imobile situate în Alba Iulia, str. Alexandru cel Bun, nr. 13 

 Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Aurica Groza: „Este vorba de hemodializă. De fapt, este vorba de actualmente 

creşa din Cetate unde trebuie făcută o alipire pentru a putea fi unitate.” 

  Sandu Cornel Stelian: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobare?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

  

  S-a adoptat Hotărârea nr. 353/2014 

  

   24. Introducerea în circuitul civil a unei parcele de teren şi înscrierea dreptului 

de proprietate a municipiului Alba Iulia  

   Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Aurica Groza: „Este vorba de strada Decebal, Palatul Copiilor. Avem acolo o 

problemă de identificare. Este vorba de terenul aferent la o casă cumpărată la 112. A 

solicitat să cumpere terenul şi pentru că acolo s-a întabulat Consiliul Judeţean pe o 

parcelă, suntem obligaţi  să facem un alt artificiu de introducere în circuit.” 

    Sandu Cornel Stelian:  ”Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru aprobare cu amendamentul propus?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 354/2014 

 

 

  26. Aprobarea  punerii  la  dispozitie  a  terenului  necesar  realizarii  

obiectivului  de  investitii “Extindere  retele  de  canalizare  in  municipiul  Alba  Iulia 

– etapa  II”, din  cadrul  proiectului  major “Extinderea  si  reabilitarea  infrastructurii  



 

 

 

de  apa  si  canalizare  in  judetul Alba–etapa II”. 

  Se dă cuvântul domnului Gabi Armean care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Gabi Armean: „Este exact proiectul nr. 13 numai că pentru această hotărâre noi 

punem la dispoziţie terenul respectiv străzile pentru edificarea reţelelor de canalizare.” 

    Sandu Cornel Stelian:  ”Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 355/2014 

 

 27. Conferirea titlului de „Cetăţean de onoare al  municipiului Alba Iulia, post - 

mortem ”  domnului căpitan  Răzvan Aurel Moldovan. 

 Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

    Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

   Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Sandu Cornel Stelian: "Discuţii dacă  sunt? Nu sunt, atunci supun la vot 

proiectul de hotărâre. Cine este pentru?" 

  "Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 356/2014. 

 

  28. Alocarea  unei sume de bani  Clubului Sportiv „Universitatea” Alba Iulia în 

vederea susţinerii activităţii competiţionale în anul 2014. 

  Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

      Sandu Cornel Stelia: „În comisie nu s-a votat nici da, nici nu.” 

  Sandu Cornel Stelian: "Discuţii dacă aveţi la acest proiect? Nu sunt, aşadar 

supun la vot proiectul. Cine este pentru aprobare?" 

  "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 15 voturi pentru şi 3 abţineri Pocol 

Dorin, Vasile Crişan, Zdrânc Daniel." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 357/2014 

  

  



 

 

 

 29. Deplasarea domnului Mircea Hava – Primarul municipiului Alba Iulia în 

oraşul Leoben în Austria în luna decembrie 2014. 

  Se dă cuvântul domnului Mihai Belală care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

  Sandu Cornel Stelian: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot proiectul. Cine 

este pentru aprobare?" 

  "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 358/2014 
 

 

   25. Alegerea preşedintelui de şedinţă care va conduce lucrările Consiliului local 

al municipiului Alba Iulia în perioada decembrie 2014 – februarie 2015 

       Se dă cuvântul  doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre 

şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Popa Pavel: „Propun ca pentru şedinţele noastre din decembrie, ianuarie şi 

februarie preşedinte să fie doamna consilier Oneţiu Cornelia Maria.” 

  Sandu Cornel Stelian: „Alte propuneri dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la 

vot propunerea domnului Popa Pavel. Cine este pentru?” 

         ”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru şi o abţinere 

Oneţiu Cornelia Maria.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 359/2014 
 

  II. Diverse 

  Călin Hedviga: „Avem o solicitare la diverse cu nr. 85646/11. 11. 2014. Este 

vorba despre o notificare. Să vă spun pe scurt despre ce este vorba. Pe strada Livezii, 

la acest bloc s-a dat o autorizaţie de construire pentru amenajare  bloc de locuinţe 

colective cu condiţia amenajării parcajelor pe domeniul public. În prezent avem o 

notificare din partea unui cabinet de avocatură prin care proprietarii blocului invocă 

pretenţii materiale vis a vis de parcajele care au fost date spre închiriere odată cu 

acţiunea colegilor de la patrimoniu şi al celor de la investiţii, solicitându-ne banii 

înapoi. Deci, achitarea unei sume de 34317,22  de mii lei. Eu, în ceea ce mă priveşte 

vă arăt PUD-ul aprobat cu condiţia realizării şi parcajelor. Iar autorizaţia a fost 

eliberată exact în acelaşi scop.” 

  Mircea Hava: „Unde e blocul?” 

  Călin Hedviga: „Pe strada Livezii. Fostul cămin de nefamilişti, lângă blocul 

nostru ANL. Acolo sunt nişte parcaje pe care noi le-am închiriat acum de o săptămână. 

Este vorba de acest grup de parcaje pe care beneficiarul blocului le-a amenajat ca şi 



 

 

 

condiţie a autorizării. Şi acum, în baza acestei notificări se adresează dumneavoastră 

simţindu-se lezat de faptul că municipiul Alba-Iulia închiriază aceste parcaje care au 

fost amenajate pe bani proprii.” 

  Pocol Dorin: „Pe domeniul cui?” 

   Călin Hedviga: „Pe domeniul public.” 

  Mircea Hava: „Noi putem să nu luăm nici un ban ca să fim aşa! Dar nici el nu 

poate să ia bani pentru că  el, sigur, în autorizaţia de construire a spus: faci parcaje pe 

domeniul public ca să îţi faci blocul. Acum, dacă s-au închiriat, s-au închiriat! Asta 

este viaţa! Le ştergem şi nu are decât ...Dar acolo s-au făcut la cererea cetăţenilor.” 

  Paul Voicu: „Nici nu are rpst să le ştergem. În CF scrie teren domeniul public. 

Că ei şi-au pus trei pavele acolo! Aşa a primit şi autorizaţie de la Consiliul local ca să 

amenajeze pe banii dânsului ca să facă blocul! Adică, a făcut şi busines-ul cu blocul, a 

pus trei pavele şi acum ne cere 340 de milioane! Pentru ce?” 

  Pocol Dorin: „El a asigurat celor care au cumpărat apartamente din bloc că au şi 

parcare.” 

  Călin Hedviga: „A fost condiţia de aprobare a documentaţiei.” 

  Paul Voicu: „Doamna Hedviga! Haideţi să îi chemăm la o discuţie să vedem ce 

vor.” 

 

  III. Stabilirea şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe 

luna decembrie  2014. 

 Sandu Cornel Stelian: „Propun ca şedinţa ordinară din luna decembrie să aibă 

loc în data de 19 decembrie 2014. Cine este pentru?” 

 „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar declar şedinţa de 

azi închisă. 

 

Alba Iulia, 28 noiembrie  2014 
 

 

     PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                    SECRETAR 
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